## JADE SIGNATURES MOONCAKE COLLECTION 2022

4 AUGUST TO 10 SEPTEMBER 2022

新加坡富丽敦酒店月饼礼盒

2022年8月4日至9月10日



JADZ

Celebrate the Harvest Moon with the **Jade Signatures Mooncake Collection** by Jade restaurant. Classic flavours are refined with a modern touch, promising elegant celebrations that honour the tradition.

Presented in signature boxes beautifully adorned with auspicious peonies and magnificent peacocks, four new creations join the repertoire: Chestnut with Pistachio and Black Sesame with Hokkaido Milk Ginger baked mooncakes, as well as Rose Bandung and Pandan with Gula Melaka snow skin mooncakes. Reduced sugar is used with the health-conscious in mind, simultaneously allowing the delicate flavours to shine.

For cherished business associates and loved ones alike,

The Fullerton 15 Treasures Premium Gift Set conveys your heartfelt appreciation and warmest wishes for bliss, light and harmony.

庆获月,享玉楼餐厅出品的"新加坡富丽敦酒店月饼礼盒"。 经典风味融合了现代改良,庆祝传统佳节,别具一番雅致。

精美的孔雀戏牡丹经典礼盒中盛装了四款月饼新品: 开心果栗子味与姜奶黑芝麻味两款烤制月饼,以及万隆冰皮月饼与 香兰椰糖冰皮月饼。减糖健康,突显食材天然风味。

"富丽敦黄金十五月"是馈赠商业伙伴与亲友的佳品, 非常适合表达由衷的谢意与祈求幸福、康宁、祥和的温暖祝福。



ORDER NOW 立即预订 shop.fullertonhotels.com







THE FULLERTON HOTEL



The Fullerton Hotel Singapore | Fullerton Square Singapore 049178

FULLERTONHOTELS.COM





Returning for a third year by popular request,
The Clifford Pier Mooncake Tingkat tells a tale of nostalgia about the bustling hawker scene that surrounded Clifford Pier in days of yore.
This year's custom-designed tiffin carrier takes inspiration from the Peranakan heritage with floral motifs.

Savour four baked mooncakes in signature flavours that reflect the diversity of Singapore's hawker cuisine: Baked Mixed Nuts with Satay Sauce, Baked Salted Lotus with Hae Bee Hiam, Baked Assam Lotus with Mango and Baked Pandan Coconut with Chendol.

时隔两年,蕴藏了对昔日繁华的红灯码头缅怀之情的 "经典提壶月饼礼盒"在热烈的呼声中回归。

品尝四款灵感源于新加坡路边美食的特色烤制月饼: 五仁沙爹酱月饼、辣虾米酱月饼、香芒亚参酱月饼、 香兰椰丝煎蕊月饼。



ORDER NOW 立即预订 shop.fullertonhotels.com

THE FULLERTON BAY HOTEL

The Fullerton Bay Hotel Singapore 80 Collyer Quay Singapore 049326 FULLERTONHOTELS.COM

SELECTION OF MOONCAKES 月饼的选择	NETT 净价		
JADE SIGNATURES MOONCAKE COLLECTION 2022 新加坡富丽敦酒店月饼礼盒			
富丽敦黄金十五月 (新棉裝招牌限量版) The Fullerton 15 Treasures Premium Gift Set (LIMITED EDITION SIGNATURE) A lavish eight-yolk mooncake centre piece surrounded by 14			
assorted mini baked mooncakes in a variety of exquisite flavours: Red Lotus Seed Paste; Orange; Jasmine; Coffee; Rose; Mixed Nuts and Pineapple; Black Dates; Almond; Pandan; Black Sesame; Cranberry; Red Bean; Osmanthus; Green Tea	\$\$208		
由一个八黄大月饼和十四个不同口味的烘皮月饼组成:红莲蓉、 橙子、茉莉花、咖啡、玫瑰、五仁菠萝、黑枣、杏仁、香兰、 黑芝麻、蔓越莓、红豆、桂花、绿茶			
Jade Signatures Fortune Gift Box (Box of 4 pieces) 富丽敦福康礼盒 (1盒4个)		S\$78	
Low Sugar White Lotus Seed Paste with Single Yolk Baked Mooncakes 低糖单黄白莲蓉月饼	Turquoise Classic Box 绿松色经典包装礼盒		
	Red Premium Box 红色精装设计礼盒	S\$98	
	Turquoise Premium Box 绿松色精装设计礼盒		
Jade Signatures Double Fortune Gift Box (Box of 4 pieces) 富丽敦福禄礼盒 (I盒4个)————————————————————————————————————	Red Classic Box 红色经典包装礼盒	S\$85 -	
Low Sugar White Lotus Seed Paste with Double Yolks Baked Mooncakes 低糖双黄白莲蓉月饼 ==	Turquoise Classic Box 绿松色经典包装礼盒		
队仍从英日左行 / J / J / J / J / J / J / J / J / J /	Red Premium Box 红色精装设计礼盒	S\$105	
	Turquoise Premium Box 绿松色精装设计礼盒		
Jade Signatures Classic Baked Gift Box (Box of 4 pieces) 富丽敦经典月饼 (I盒4个)	Red Classic Box 红色经典包装礼盒	2072	
Each box contains one piece per flavour 以下每款月饼各一粒* ✿ Low Sugar White Lotus Seed Paste with Single Yolk Baked Mooncake 低糖单黄白莲蓉月饼	Turquoise Classic Box 绿松色经典包装礼盒	S\$78	
✿ Low Sugar White Lotus Seed Paste with Double Yolks Baked Mooncake 低糖双黄白莲蓉月饼	Red Premium Box		
✿ Low Sugar Chestnut with Pistachio Baked Mooncake <sup>(NEW)</sup> 开心果栗子月饼 <sup>爾)</sup> —	红色精装设计礼盒 ————————————————————————————————————	S\$98	
♠ Low Sugar Black Sesame with Hokkaido Milk Ginger Baked Mooncake [NEW] 姜奶黑芝麻月饼[新]	Turquoise Premium Box 绿松色精装设计礼盒		
Jade Signatures Harmony Snow Skin Gift Box (Box of 4 pieces) 富丽敦雅韵冰皮礼盒			
Each box contains one piece per flavour 以下每款月饼各一粒 *	Red Classic Box 红色经典包装礼盒		
✿ Osmanthus with Wolfberry Snow Skin Mooncake 桂花枸杞冰皮月饼		S\$78	
◆ Pandan with Gula Melaka Snow Skin Mooncake NEW 香兰椰糖冰皮月饼 (新)	Turquoise Classic Box 绿松色经典包装礼盒		
✿ Rose Bandung Snow Skin Mooncake <sup>(NEW)</sup> 万隆冰皮月饼 <sup>(新)</sup>	**************************************		
THE CLIFFORD PIER MOONCAKE TINGKAT 经典提壶月饼礼盒			
The Clifford Pier Mooncake Tingkat (Box of 4 pieces) 经典提壶月饼礼盒			
Each box contains one piece per flavour 以下每款月饼各一粒*	S\$108		
☆ Salted Lotus with Hae Bee Hiam Baked Mooncake 辣虾米酱月饼			
✿ Pandan Coconut with Chendol Baked Mooncake 香兰椰丝煎蕊月饼			

## **GRAND TOTAL:**





Enjoy Early Bird Specials\* for online orders until 4 August 2022: 25% off Baked Mooncakes in the Classic Box.

> 享受线上订购特别优惠\*至8月4日: 经典礼盒装烤制月饼七五折优惠。

\*Terms and Conditions for Early Bird Online Discount: Discount is valid from now to 4 August for online purchases only. Discount is only applicable for purchases of Baked Mooncakes in the Classic Box, Discount is not applicable for The Fullerton 15 Treasures Premium Gift Set, The Clifford Pier Mooncake Tingkat, Mooncakes in Premium Boxes and Snow Skin Mooncakes.

\*早鸟在线折扣条款和条件: 扣仅适用于8月4日之前在线购买。折扣仅适用于购买经典礼盒月饼。富丽敦黄金十五月、经典 提壶月饼礼盒和高级月饼。礼盒不适用。

Please email the completed form to fullertonshop@fullertonhotels.com.To place your order online, for corporate and/or bulk purchases, please visit shop.fullertonhotels.com.

请完成此表然后发邮件至fullertonshop@fullertonhotels.com或访问shop.fullertonhotels.com在线下单订购。

All orders are to be collected at The Fullerton Cake Boutique between 10.00 a.m. and 7.00 p.m. Please allow three working days for the processing of your order.

所有订单将在上午10.00至晚上7.00之间在富丽敦蛋糕精品店收取。我们将在三个工作日内处理您的订单。

THE PURCHASER 购买者	Delivery can be arranged at \$\$80 nett per location in Singapore. Complimentary one-time delivery is	
Name 姓名	offered with purchases above 50 boxes (in a single receipt) to one location in Singapore. Delivery times are subject to change. Kindly note that mooncakes that have been delivered or collected are non-refundable and not exchangeable. Cancelled orders are non-refundable. Prices stated are nett, inclusive of prevailing government taxes.	
Date of Order 下单日期		
Tel 电话		
Email 电子邮件		
Address 地址	新加坡境内,提供批量配送服务,每个地点净价为80新元。如果您购买了超过50盒(单张收据),我们将为您提供一次性的免费送货服务到您的地点。送达时间可能会发生变化。请注意,已配送或收单的月饼不可退款且不可更换。取消的订单不予退款。所列价格为净价,需加现行政府税。	
COLLECTION (BETWEEN 10.00 A.M. AND 7.00	P.M.) 收单 (上午10.00至晚上7.00)	

The Fullerton Cake Boutique (lobby level of The Fullerton Hotel Singapore) $\stackrel{\scriptscriptstyle \leftarrow}{\boxtimes}$	丽敦蛋糕工坊(新加坡富丽敦酒店大堂层)				
Date & Time 日期与时间					
DELIVERY 配送					
Delivery Date 配送日期					
Delivery Time 配送时间 ☐ 10.00 a.m. – 2.00 p.m. 上午10.00 – 下午2.00	□ 2.00 p.m. – 6.00 p.m. 下午2.00 – 晚上6.00				

Delivery Address 配送地址\_\_

Tel 电话\_

Name of Recipient 收件人姓名\_\_\_\_

\* Please note that the flavours in each box are fixed and not interchangeable. 每盒月饼的口味都是固定的,不可互换。

All mooncakes are Halal-certified except The Fullerton 15 Treasures Premium Gift Set.除了富丽敦黄金十五月,其余的月饼都是清真认证的。